



INFORMATION BULLETIN #4/ BULLETIN D'INFORMATION N° 4

Bell Craft and Services Members

Membres techniciens et employés auxiliaires chez Bell

October 18, 2024

Sisters, Brothers, and Comrades,

Over the past two weeks, we have made notable progress in our negotiations, including the initiation of discussions regarding monetary matters and the successful completion and signing of non-economic documentation. However, it has become apparent that the pace of our negotiations has begun to decelerate, as the company is taking additional time to assess our financial proposals.

We are scheduled to reconvene on Monday, October 28th. Please anticipate an update on Friday, November 1st, which will detail forthcoming meeting dates and provide a comprehensive overview of our monetary discussions.

Your ongoing patience and support during this critical period are immensely appreciated. We remain committed to keeping you informed of any developments and will continue our steadfast efforts in pursuit of equitable compensation.

In Solidarity,

Your Bargaining Committee

**Paul Couvion
Marshall Saar
Steve Wanless
Clayton Nunn, National representative
representative**

**Alain Sevigny
Philippe Charron
Mathieu Bourbonnais
Jean-Stéphane Mayer, National**

18 Octobre 2024

Consœurs, Confrères et fratrie,

Au cours des deux dernières semaines, nous avons fait des progrès dans nos négociations, y compris le début des discussions monétaires et l'achèvement des documents normatifs. Cependant, il est devenu de plus en plus clair que les progrès ralentissent, car l'employeur a besoin de plus de temps afin d'évaluer nos demandes monétaires.

Nous prévoyons de nous retrouver le lundi 28 octobre. Attendez-vous à une mise à jour le vendredi 1er novembre, qui présentera des dates de réunion supplémentaires et fournira un résumé complet de nos discussions monétaires.

Votre patience et votre soutien continus pendant cette période critique sont importants, Nous vous tiendrons informés de tout développement et resterons fermes dans notre quête d'une compensation équitable.

En toute solidarité,

Paul Couvion
Marshall Saar
Steve Wanless
Clayton Nunn, Représentant national
national

Alain Seigny
Philippe Charron
Mathieu Bourbonnais
Jean-Stéphane Mayer, Représentant

CN/kwcope343